

PERFECT BALI

4D 玩美巴厘岛

Tour Code: DPS4PT

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel or Similar Class
1	-	On flight	Own Expense	5 * Holiday Inn Benoa http://balibenoa.holidayinnresorts.com or 5* The Sakala Resort http://www.sakalaresortbali.com or 5* Crystal Nusa Dua http://www.thecrystalnusaduabali.com
2	In Hotel	"Volcano View" Restaurant Indonesia Style Buffet	"Naughty Nuri's" Signature Finger-licking Pork Ribs	
3	In Hotel	"Bebek Bengil" Crispy Dirty Duck + satay set	Bali-Chinese Seafood Baby Lobster	
4	In Hotel	-	-	



DAY 01: SINGAPORE → BALI

Depart for Denpasar the capital city of Bali. Upon arrival, transfer to hotel.



DAY 02: CELUK – MAS - KINTAMANI – HOLY SPRING TEMPLE – ROYAL TOMB - UBUD

Start the tour visit to the gold and silversmith handicraft centre at **Celuk** and wood carving center at **Mas**. Next, proceed to tour around the beautiful mountain resort of **Kintamani**, which offer a stunning view of volcano and magnificent **Lake Batur**. Proceed to Penelokan with beautiful picturesque scenery of the mountain and Lake Batur while having lunch. En route, visit **Holy Spring temple** and **Royal Tomb** at Tampak Spring. On the way back, visit the **Ubud Palace**, Ubud Palace is the seat for the local ruler. With series of elegant and well-preserved pavilions, many of them decorated incongruously with colonial-era European furniture.

DAY 03: BALINESE SPA (1hr) - ULUWATU TEMPLE – TANAH LOT + SUNSET HIGH-TEA – DISCOVERY MALL

Start the rejuvenating 1 hour Balinese style spa. After refreshing, continue start tour to the **Uluwatu Temple**, here is a classic expression of ancient Bali in a spectacular setting, high above the crashing waves. This is one of the oldest and most important temples in Bali, original 'Sad Kahyangan' (territorial) temple on the island. Next, proceed to **Tanah Lot** seaside temple the famous Balinese pilgrimage temple. Tanah Lot Seaside Temple, means 'Land in the middle of the sea'; a mystical temple that sits on a huge offshore rock which has been shaped continuously over the years by the ocean tide. You can immerse yourself in the Balinese style feel with enjoy the *sunset high-tea (include 1 cake and 1 cup of tea or coffee) at Warung while enjoying the beautiful sunset scenery *Due to unforeseen circumstance, may be replace by similar High-tea



DAY 04: SINGAPORE → BALI

Breakfast in the hotel. Free at leisure till meeting time for your flight back to Singapore. We hope that you will have wonderful holiday with Hong Thai Travel!



Note:

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated on above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
4. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
5. Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is difference in terms of room type & size.
6. Tour is fully conducted in Mandarin.
7. Top with sleeves and bottom below knee is recommended for temple visit.

為您做得到
We make it for You.



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL

#02-121 珍珠坊
www.hongthai.com.sg

6533 1788

DPS4PT/BH/15JUN2017





PERFECT BALI

4D 玩美巴厘岛

Tour Code: DPS4PT

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1	-	机上用餐	自费	5* Holiday Inn Benoa http://balibenoa.holidayinnresorts.com
2	酒店内	‘火山景观’餐厅 印尼式自助餐	“Naughty Nuri” 手指舔 猪肋排骨	5* The Sakala Resort http://www.sakalaresortbali.com
3	酒店内	“Bebek Bengil” 巴厘岛酥皮脏鸭+沙爹	小龙虾海鲜餐	5* Crystal Nusa Dua http://www.thecrystalnusadubali.com
4	酒店内	-	-	



第一天：新加坡 → 巴厘岛

于樟宜机场，乘搭豪华客机飞往印尼著名度假胜地巴厘岛。抵达后，前往酒店休息。



第二天：希禄克镇 - 马士 - 京达曼尼 - 多安扑圣泉 - 皇家墓园 - 乌布

早餐后，前往**希禄克镇**及**马士**参观当地著名手工艺品中心及金银器中心。之后续前往**京达曼尼**火山风景区，远眺景色优美的巴都火山及巴杜尔湖。在这里您可以一面享受午餐一面欣赏奥妙的火山风景，也是一种特别的体验。午餐后参观美仑美奂的皇家墓园及多安扑圣泉。续往**乌布 (Ubud)**，位于巴厘岛最具艺术气息的乌布地区是个繁华地带。**乌布皇宫**是乌布皇朝聘请著名艺术家所规划设计的。这栋在 16 世纪建筑而成的皇宫外观雄伟的石刻技术堪称一绝，内部风格精致手工细腻，处处的金箔装饰让整个气氛更显辉煌。

第三天：1 小时巴厘式按摩（包含）- 乌鲁瓦图神庙 - 丹那洛 +

* WARUNG 日落下午茶 - DISCOVERY MALL

享受 1 小时巴厘式按摩于早晨。早餐后，乘车往美丽的**乌鲁瓦图**，这里是一个断崖神庙，最大的特色就是建造于乌鲁瓦图的海边断崖上，尤其在夕阳西下之时，海上落日加上断崖的景观，实在令人叹为观止。接着前往**丹那洛**海边观赏一座建于沿湖畔的大岩石上的神塔，当湖水高涨时时刻塔就被湖水包围，宛如直立在海中的神仙境地。除此之外，您还可在这里一面享受巴厘式风味的*下午茶（包含蛋糕和一杯茶或咖啡）一面欣赏漂亮的日落景色，悠闲的沉浸在大自然忘我的景色里。

*如有一些因素状况，下午茶将做一些调整。



第四天：巴厘岛 → 新加坡

早餐后，自由活动至集合时间，由专车送往机场，乘搭客机飞返新加坡。

注意

1. 在国际或当地重大节日活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程安排。
2. 团队如有合併或行程顺序更改，恕不预先告知，将以当地旅行社之安排为准。
3. 如遇当地酒店客满等因素，将以同等级的酒店取代。所有的酒店星级评价均以当地为标准。
4. 若中英文行程版本出现不符之处，将以中文版本为依据。
5. 房间是根据酒店的分配，康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到的房型差异。
6. 团体全程将以华语讲解。
7. 入庙参观者必须衣着整齐。着装不可短于膝盖上，穿着以有袖为好。



為您做得到
We make it for You.



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL

#02-121 珍珠坊
www.hongthai.com.sg

6533 1788

